

Title (en)

Cash-till for cash register.

Title (de)

Geldschublade für Registrierkassen.

Title (fr)

Tiroir pour caisse enregistreuse.

Publication

EP 0234596 A2 19870902 (DE)

Application

EP 87103062 A 19810814

Priority

EP 87103062 A 19810814

Abstract (en)

To design a till drawer for cash registers with as short an opening travel as possible, a relatively wide drawer tray 1 is arranged on a carriage 3 which can be extended from a drawer casing 5. The drawer tray 1 rests, by means of an outwardly projecting web 33 at the top edge of the side faces 35, on a plurality of supporting rollers 32 which are mounted on lateral struts 21 of the carriage 3. When required, the drawer tray 1 can be moved out on the extended carriage a further additional travel until a catch hook 38 arranged on the drawer tray 1 strikes against the stop 37. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Ausbildung einer Geldschublade für Registrierkassen mit möglichst geringem Öffnungshub ist eine verhältnismäßig breite Schubladenmulde 1 auf einem Wagen 3 angeordnet, der aus einem Einschub 5 ausfahrbar ist. Die Schubladenmulde 1 ruht mit einem nach außen ragenden Steg 33 an der Oberkante der Seitenflächen 35 auf mehreren Tragrollen 32, die an Seitenstreben 21 des Wagens 3 gelagert sind. Die Schubladenmulde 1 kann bei Bedarf auf dem ausgefahrenen Wagen noch um einen Zusatzhub bis zum Auftreffen eines an der Schubladenmulde 1 angeordneten Rasthakens 38 am Anschlag 37 ausgefahren werden.

IPC 1-7

G07G 1/00; A47B 88/04

IPC 8 full level

A47B 88/04 (2006.01); **G07G 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 88/463 (2016.12); **G07G 1/0027** (2013.01); **A47B 2210/01** (2013.01)

Cited by

US5380990A; EP0325334A1; EP1067493A1; EP0753431A1; FR2736599A1; WO9205525A3; WO9318490A1; WO0103092A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0234596 A2 19870902; EP 0234596 A3 19871021

DOCDB simple family (application)

EP 87103062 A 19810814